



KOPI PAHIT

Gunung Agung terus menerus meletus di Bali,
di tempat tanah tumpah darah Ibu Sukarno. ((Anak – anak)) Indonesia
sedang membinasakan pekedai-pekedai cina sehingga keadaan rakyat
((panik)) sebab kedai-kedai Tionghua pada tutup semuanya.
Di dalam keadaan huru hara, Bung Karno bersama-sama
rombonganya ke luar negeri tinggalin Indonesia kerana
ngasuh, ambil angin. Ya Bung! Orang akan tau di Jepun
banyak wanita- wanita jelita di antaranya mungkin pula ada
((kenalan lama)) Bung Karno. Berabih!

* * *

Dalsas menuduh Datuk Ahsad Frank tidak layak
tawan Wi. Dibiarkan di dewan parliament mengatakan banyak
kejadian korupsi berlaku dalam jabatan kereta api.
Kalau ada korupsi tentunya tuan di bebas tau dan
mengapa tidak mengadukanya kepada kerajaan yang mempunyai
jabatan korupsi? Apakah Datuk Ahsad Frank tidak
layak dengan sebab orang-orang tuan di bebas kemahuannya
tidak diturut siswanya yang bakal meruntuhkan pentadbiran
kereta api? Beginikah politik. Tuduh menuduh sangat
mudah. Terutamanya kalau hajatnya tak sampai.

* * *

Pemuda-pemuda yang suka mengganggu budak-budak sekolah
di tepi-tepi jalan dan terkadang –kadang isteri orang disifatkan
oleh Ustaz Rosilah (berumur 20 tahun) sebagai
((jerung tanpa bangkai)). Rasanya jerung tidak syok

bangkai tetapi ia suka kepada ikan yang berkilat sehingga
tapak kaki orang yang berkilat di laut boleh dikerjanya.
Kalau bangkai tentunya pemuda-pemuda itu tidak suka yang
dikehendaknya ialah ((yang melawan)). Sebab itu janganlah
disalahkan satu pihak benteras dua-duanya.

* * *

Ustazah itu itu menyelar pula perempuan-perempuan yang
berbaju jarang. Selaran seperti ini sudah lama di buat
didalam syarahan-syarahan agama tetapi bukannya makin kurang
tetapi makin menjadi-jadi. Sebab itu daripada ditegah
suruh sahaja atau anjurkan sahaja supaya jangan
pakai baju, balik kepada asal-habis perkara.

* * *

Gula sekarang sedang membubung tinggi harganya.
sebab itu banyak orang tidak senang dan khuatir
sebab harus tidak mampu makan kopi manis. Kalau
begitu dari sekarang maulah belajar makan kopi
pahit sebab lama-lama kopi pahit itu jadi sedap
dan jadi penawar. Memang kopi pahit jadi ubat
apalagi Kopi Pahit Cemeti al-Farouk kalau dibiasakan
jadi ubat besar.

* * *

Kerana Gunung Agung banya memakan qurban maka Bung
Karno menunjukkan kemurahnya berderma sebanyak
100.000 rupiah. Melihat itu orang hairan kerana
orang tahu gaji Bung Karno hanya 5000 rupiah.
Di mana Bung Karno dapat. Diam-diam aja dia! Kena tau sah tau!
Seratus ribu rupiah kan sikit-belanja ke Jepun
dia lebih besar. dari mana dapat- kalau mau tau tanyain aja.

-Cemeti a-Farouk.